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Na nietypową promocję zdecydował się Ustroń i Kolej Linowa Czantoria - na rynku stanęła
kanapa z wyciągu.

Jak zauważa Katarzyna Czyż-Kaźmierczak, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki w Ustroniu,
kanapa na rynku pełni rolę informacyjno-promocyjną.

- Jest to bardzo stabilna konstrukcja, na której można przysiąść, odpocząć, pobujać się i przy okazji
dowiedzieć się jakie trasy, atrakcje i wydarzenia oferuje Kolej Linowa Czantoria oraz Miasto Ustroń.
Kanapa spotkała się z bardzo pozytywnym odzewem i co najważniejsze zwraca na siebie uwagę – informuje
szefowa ustrońskiej promocji.
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